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* 所有价格以人民币为单位并已包含所有税费
* 以上项目欢迎提前预约，请致电直线 0898 8858 2968 或分机 8968  

EDITION RITUALS

* All prices are in RMB and all-inclusive prices
* To reserve, dial direct line 0898 8858 2968 or extension 8968

.

EDITION 水 疗 礼 遇  

尽享身心驰放的怡然时光。无论是个人或双人体验，在水疗会所都能享受合适的水疗护理。精细考究
的护理服务，能使您的身体与精神得到放松，重寻宁静。如果对我们的水疗感兴趣，请使用房间内
座机致电 “8968”，我们将为您设计适合您的水疗项目。

御容驻颜
¥2,880 ( 150分钟 )
足部礼遇 / 臻选按摩 ( 60分钟 )  / 生机焕彩护理 ( 90分钟 )  / 头部护理
水疗礼品

恬梦舒压按摩
¥2,080 ( 100分钟 )
邂逅一场奇妙的放松之旅，植物精萃为您身体的马尔玛点赋能，深度放松肌肉的同时缓解情绪的紧张
与压力。

竹雅养肤
¥1,780 ( 90分钟 ) ¥2,180 ( 120分钟 ) 
足部礼遇 / 身体磨砂 / 竹按摩
甄选绿竹精华，以温润之力结合香薰护理精油来缓解运动过后肌肉的僵硬和精神上的长期压力，
提高身体恢复机能。

生机焕彩护理
¥2,180 ( 90分钟 )
高纯度精华能增强肌肤抵抗能力，让肌肤焕发生机活力，从根本改善面部肌肤问题，使面部肌肤紧实，
提升富有弹性。
放松 / 清洁四部曲 / 面部按摩 / 生机精华液 / 青春解码面膜 / 手部按摩 / 头部按摩

逆时空浸氧面部护理
¥2,180 ( 105分钟 )
含水润和有针对性的提亮精华的独特注氧，为您改善细纹，可以使肌肤恢复自然的活力和光泽。
面部清洁 / 引流按摩 / 盈润美肌和盈亮平皱精华注氧 / 头部按摩

臻选按摩
¥1,180 ( 60分钟 )   ¥1,580 ( 90分钟 ) 
选择您钟爱的按摩类型和时长。我们的护理师会结合您的喜好为您设计一款适合您的按摩。
    - 瑞典式按摩

    - 深层肌理按摩

    - 馥郁香氛按摩

    - 孕期安抚按摩

 

Enjoy the ultimate spa experience in one of our luxurious private Spa pavilions. Whether alone 
or time for two, these indulgent escapes allow you to relax and unwind in your own exclusive 
spa surroundings while receiving a range of restorative amenities, exceptional treatments, and 
gracious service. Choose from the following, or contact us by dialing “8969” via the room 
landline for guidance in creating your customized personal spa retreat.

FULL BODY REBOOT
¥2,880 (150 minutes)
Foot Ritual / Custom Remedy Massage (60 minutes) / Engergizer Facial Treatment (90 minutes)
Scalp Treatment / SPA Gift

DE-STRESS AND RADIANCE MASSAGE
¥2,080 (100 minutes)
Embark on a marvelous journey of relaxation and unwind, empowering your body with the plant 
essence on Marma points. Deeply alleviates the tension and pressure weighing on your mind.

BAMBOO TREATMENT
¥1,780 (90 minutes)    ¥2,180 (120 minutes)
Includes Foot Ritual / Body Exfoliation / Bamboo Massage
Warmed bamboo sticks and aromatherapy oils alleviate deep muscular tension and enhance the
body’s recovery after strenuous workouts, sports or prolonged stress.

ENERGIZER FACIAL TREATMENT
¥2,180 (90 minutes)
High purity ingredient can enhance the resistance of cells, renewed vibrancy and a glowing skin
tone is instantly revealed along with a tightened , elasticity and lifted result.
Relaxing / 4 steps of Cleansing / Face Massage / Cellular Energizer Lotion / Occlusive Mask /
Hand Massage / Head Massage

ADVANCED OXYGEN FACIAL
¥2,180 (105 minutes)
Unique oxygen infusion technology, moisture-binding ingredients and targeted serums lift, plump
and firm the skin while restoring its natural vitality and radiance.
Cleansing / Lymphatic Massage / Rejuvenate and Atoxelene Oxygen infusion / Head Massage       

CUSTOM REMEDY MASSAGE
¥1,180 (60 minutes)    ¥1,580 (90 minutes) 
Choose the type of touch/style of massage, aromatherapy remedy and the length of time you prefer.
Our therapists will incorporate your specific preferences to craft a truly customized massage.
    - Swedish
    - Deep Muscle
    - Aromatherapy
    - Pregnancy


